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Kultur- och fritidsförvaltningen 
 

  
Till  kultur- och fritidsnämnden 

  
  

 

Waggerydsatletklubb – Utveckling av sim- och sporthallen i 
Vaggeryd 

Förslag till beslut 
Förslag till kultur och fritidsnämnden är att avvakta utvecklingen av renoveringsbehovet 
innan man gör någon ytterligare åtgärd av verksamheten i simhallen 

Sammanfattning av ärendet 
Kultur- och fritidsnämnden har mottagit en skrivelse från Waggerydsatletklubb om att 
utveckla verksamheten i Vaggeryds simhall och den nerlagda solarieverksamheten.  
 
Föreningen har förslagit att kommunen gör en bubbelpool och ångbastu.  

Ärende 
Att Vaggeryds simhall är i stort behov av en totalrenovering/bygga nytt är fakta sedan länge. 
Även att allmänheten har åsikter om utveckling av simhallen är drivande för oss. 
 
Tanken är bra att man vill utveckla vår verksamhet men i dagsläget ska/bör vi invänta ett 
konkret beslut från styrande politiker om vad och när något ska göras. 
 
Ytan kan användas till flera saker och det vi har diskuterat i gruppen är att ska ett bättre 
personalrum än det vi nu har i källaren. 

Beslutet ska skickas till 
Waggerydsatletklubb  

Handläggare 
Handläggare på ärendet Kent-Åke Svensson sim- och sporthallschef  

Ansvarig chef Göran Svensson förvaltningschef 
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